
Finansudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 6. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 21
Aktstykke om overdragelse af ansvaret for lokaltogtrafikken i Region Nordjyl-
land
Af transportministeren (Magnus Heunicke)

§ 28 Spørgsmål 10
Vil ministeren gøre rede for, hvorfor virksomhedsoverdragelsesloven ikke træ-
der i kraft i forbindelse med Nordjyske Jernbaners overtagelse af togdriften
Skørping-Frederikshavn, herunder
– Foreligger der en vurdering af hvor mange nuværende DSB-ansatte, der

skal overføres til Nordjyske Jernbaner, og hvor mange der eventuelt skal
overføres til anden tjeneste eller afskediges?

– Har der været forhandlet med Nordjyske Jernbaner om ansættelse af de
nuværende DSB-ansatte?

– Vil de DSB-ansatte, der i dag er beskæftiget med klargøring af tog m.v. i
Aalborg og Frederikshavn, blive overført til Nordjyske Jernbaner?

– Hvor stort vil personalebehovet være i forbindelse med at der indføres en-
mandsbetjening på Nordjyske Jernbaner, og indebærer dette, at der i så
fald vil være overtallige DSB-ansatte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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